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Voortgang Moties & Amendementen Begroting 2019-2022 
# Indieners 

(fractie) 
Titel motie Pfh Afd Afgehandeld/ in 

behandeling 
Wijze van afhandeling 

M4 GL, OPD, OD, 
D66, CDA 

Groene schoolpleinen JN/ 
JK 

RB  In behandeling Het college staat positief tegenover de motie om het vergroenen van schoolpleinen te 
stimuleren. Op dit moment is de invloed van de gemeente beperkt. Dit komt omdat 
schoolbestuur juridisch eigenaar is van de gebouwen en terreinen, en kan dus vrijelijk 
hierover beschikken. Desalniettemin ziet het college kansen om het vergroenen van 
schoolpleinen te stimuleren. Dit past binnen het gedachtegoed van de startnotitie 
spelen, bewegen en ontmoeten die in dec 2017 is vastgesteld. Er is een ambitie om 
zoveel mogelijk schoolpleinen openbaar te maken.  
In 2019 wordt actief ingezet om de bewustwording rondom groene schoolpleinen te 
vergroten. Hierop wordt aangehaakt op  het inspiratiedocument ‘Scholen en 
Duurzaamheid’ dat eerder is ontwikkeld met de basisscholen. In de overleggen met 
schoolbesturen en de gemeente wordt gekeken naar de vergroenmogelijkheden. Het 
groener maken kan gedaan worden door bijvoorbeeld informatie- en 
promotiemateriaal te verstrekken, maar ook door deskundig advies. Op deze manieren 
kan er een schatting van de kosten gegeven gaan worden. 
Parallel aan dit traject wordt onderzocht hoe de realisatie van groene schoolpleinen op 
een andere wijzen gestimuleerd kan worden. Een denkrichting is een 
stimuleringsbudget waarbij bepaalde eisen worden gesteld. Er wordt aangesloten op 
operatie Steenbreek en het Groenplan Diemen 2018. Verder worden (Openbare) 
schoolpleinen meegenomen in de kansenkaart Duurzaamheid, die in 2019 wordt 
ontwikkeld. Tot slot wordt aansluiting gezocht met het speelruimtebeleid (2019) die 
het belang van groene schoolpleinen onderschrijft.  
Aan de hand van de bevindingen zal de gemeente eind 2019 tot een actieplan komen 
met een bijhorend kostenoverzicht van de maatregelen. 

M6 PvdA, OPD, 
OD, LBD, VVD, 
GL, D66, CDA 

Snelheidsverlaging naar 80 
km 

JN RO In behandeling Zoals aangegeven in de motie zal in voorkomende gevallen, in regionaal overleg of in 
het overleg met de rijksoverheid, door het college, collegeleden, en andere 
vertegenwoordigers van de gemeente Diemen worden gepleit voor verlaging van de 
snelheid op snelwegen langs woonwijken van 100 naar 80 km/uur. Dit is een 
permanent punt van aandacht. Zo heeft de ons college hier recent op gewezen in de 
reactie op de provinciale concept-omgevingsvisie en zal de gemeente het ook 
inbrengen bij het proces om te komen tot een regionale energiestrategie (RES) voor 
regio Noord Holland Zuid (dit gaat van start nadat de kaders met het nationale 
klimaatakkoord zijn vastgesteld en het format voor de startnotitie voor de RES vanuit 
het Rijk beschikbaar komt). 
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M7 PvdA, LBD, 
GL, D66, OP 

Een zonneweide in Diemen JN RO In behandeling Ons college onderschrijft de noodzaak om het opwekken van duurzame energie ook 
beschikbaar te maken voor inwoners die geen of te weinig zonnepanelen op eigen dak 
kunnen plaatsen. De gemeente heeft daarom het proces van oprichting van de 
Diemense energiecoöperatie “Diemen Ecostroom” actief ondersteund. Dit initiatief is 
onderdeel van het actieplan Daarom Duurzaam Diemen dat is opgesteld na het 
werkatelier op 6 en 7 februari 2018.  
Op 6 september 2018 is de energiecoöperatie “Diemen Ecostroom” officieel opgericht. 
De coöperatie maakt gebruik van de Postcoderoosregeling. In het Diemen info 
themanummer “Duurzaam Diemen” van september 2018 is een interview geplaatst 
met de kartrekker van het initiatief Jorrit Leijting. Hij heeft daarbij een oproep gedaan 
voor geschikte bedrijfsdaken en gebieden voor zonneweides. Sinds 12 oktober 2018 
kunnen belangstellenden zich registreren op http://diemen.ecostroom.nu/. Inmiddels 
zijn de eerste bedrijfsdaken beschikbaar. Deelname is mogelijk met afname van ten 
minste 2 panelen a 350 euro per paneel.  
De gemeente blijft coöperatie Diemen Ecostroom steunen bij het bekender maken, het 
zoeken naar nieuwe daken en gebieden en het werven van deelnemers. In de eerste 
helft van 2019 zal opnieuw aandacht voor de energiecoöperatie worden gevraagd in 
Diemen info. Momenteel wordt onderzocht of de gemeentelijke duurzaamheidslening 
ook beschikbaar kan worden gemaakt voor zonnepanelen voor niet woningeigenaren. 

M8 VVD, OD LBD, 
OD, CDA 

Uitbreiding beveiliging 
station Diemen Zuid 

EB RO Afgehandeld De gevraagde uitbreiding van de beveiliging is, conform de motie, in december 2018 in 
gang gezet. 

M10 VVD, OD, OPD Kansen voor Diemenaren 
zonder werk 

JN SL In behandeling In motie 10 “kansen voor Diemenaren zonder werk” vraagt de raad om een jaarlijkse 
rapportage over de behaalde resultaten. Het college rapporteert in ieder geval jaarlijks 
via de reguliere P&C cyclus over behaalde resultaten. In 2019 wordt een opzet voor de 
in de motie gevraagde aanvullende rapportage uitgewerkt. Deze wordt in het eerste 
kwartaal van 2020, na het aflopen van het begrotingsjaar 2019, ter informatie 
aangeboden aan gemeenteraad. 

M12 CDA, GL, VVD, 
D66, OPD 

Gemeente aanblik JK RB In behandeling Het toepassen van graffiti of kunst in of op ‘civiele kunstwerken’ (bruggen, tunnels, 
onderdoorgangen) wordt gezien als een kans om de openbare ruimte verfraaien en 
kan, als vormgegeven door of met buurtbewoners, versterkend werken op de sociale 
cohesie.  
De praktische uitvoering vergt het eerst verkennen van een knelpunt: de gemeente 
Diemen is veelal niet de eigenaar van de betreffende kunstwerken en dit bemoeilijkt de 
beoogde verfraaiing aanzienlijk. Ook het simpel inventariseren van kosten en de 
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verdeling ervan wordt hier door bemoeilijkt. In 2019 wordt gestart met een pilot voor 
alternatieve aankleding van een fietstunnel in Holland Park om de kansen en 
beperkingen te inventariseren.  
In samenwerking met verschillende disciplines wordt een casus uitgewerkt waarbij niet 
alleen wordt gekeken naar een hoogwaardige (kunstzinnige) bekleding van de 
tunnelwanden, maar ook naar verlichting. Het college beschouwt deze casus dan ook 
als een pilot om uit te zoeken of de beoogde maatregelen haalbaar zijn op kunstwerken 
die niet in eigendom zijn alsmede de samenhangende kosten en of de beoogde 
maatregelen doeltreffend zijn. Parallel aan dit traject worden - in samenwerking met 
de gemeente Amsterdam - de mogelijkheden in kaart gebracht voor het verfraaien van 
de tunnels vallend binnen de belangrijke fietsroutes zoals gedefinieerd door de 
gemeente Amsterdam. 
Eind 2019 is daarmee duidelijk wat het gewenste beeld is en wat de daarbij horende 
kosten (en kostenverdeling) zijn. Dan kan ook aansluiting worden gezocht bij 
buurtbewoners en scholen en eventuele samenwerking met kunstenaars worden 
gezocht.  
Aan de hand van de bevindingen uit de pilot en het initiatief vanuit de gemeente 
Amsterdam wordt een kaart opgesteld van de kansrijke locaties alsmede een kosten 
indicatie van de maatregelen. Dit zal niet eerder plaats vinden dan op zijn vroegst eind 
2019. Tijdens de pilot zal het college de raad op de hoogte houden van de bevindingen. 

M13 D66, OD, LBD, 
VVD 

Ondersteuning Duurzame 
VvE 

JN RO In behandeling Ons college onderschrijft de overwegingen bij de motie ondersteuning duurzaamheid 
VvE. De focus voor inzet op energiebesparing en duurzame energie bij woningen lag 
afgelopen tijd op de nieuwbouw (o.a. Holland Park), overleg met ontwikkelaars van 
woningen met oude afspraken en/of reeds verleende vergunningen om woningen 
alsnog aardgasloos op te leveren, grondgebonden eigen woningen (collectieve 
inkoopacties en VNG innovatief project naar nul op de meter) en het bekender maken 
van het regionaal energieloket. VvE’s kunnen momenteel voor vragen terecht bij het 
regionaal energieloket. Op 11 mei 2017 heeft de gemeente een informatiebijeenkomst 
gericht op energiebesparen en duurzaam opwekken binnen het onderhoudsplan voor 
VvE’s vanaf 10 appartementen georganiseerd.  
Vanaf medio maart 2019 is er een extra beleidsadviseur aangesteld voor een versterkte 
inzet op de energietransitie (energie besparen en het inzetten van duurzame 
energiebronnen). Dit maakt het mogelijk om in 2019 in beeld te brengen op welke 
wijze de gemeente VvE’s kan ondersteunen bij het verduurzamen van hun 
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woongebouwen en appartementen. Een aanpak voor VvE’s zal worden opgenomen in 
de duurzaamheidsagenda.  Het aanwijzen van één aanspreekpunt voor het adviseren 
van VvE besturen zal daar in worden meegenomen. 
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Afkortingen indieners: 
CDA Christen-Democratisch Appèl 
D66 Democraten 66 
GL GroenLinks 
LBD Leefbaar Diemen 
OD Ons Diemen 
OPD Ouderenpartij Diemen 
PvdA Partij van de Arbeid 
VVD Volkspartij voor Vrijheid en Democratie 
 
Afkortingen portefeuillehouders: 
EB Erik Boog 
JK Jeroen Klaasse 
JN Jorrit Nuijens 
LS Lex Scholten 
 
 

- EINDE -  


